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Høringssvar vedr. forslag til ændring i antallet af forældrerepræsentanter i 
skolebestyrelserne 

 
Høringspart Høringssvar 

Ishøj Skole Skolebestyrelsen på Ishøj Skole har behandlet ”forslag til ændring i antallet af foræl-
drerepræsentanter i skolebestyrelserne”. Skolebestyrelsen har ingen kommentarer, og 
tager derfor forslaget til efterretning. 

Vibeholm- 
skolen 

Skolebestyrelsen ved Vibeholmskolen har drøftet Forældrerepræsentanter i skolebe-
styrelserne. 
 
Skolebestyrelsen ser det som meget positivt med den foreslåede ændring, da det bety-
der, at vi ikke længere ”mangler” nogen, hvis der er fem eller seks forældrerepræsen-
tanter i bestyrelsen.  
 
Skolebestyrelsen hilser således den foreslåede ændring velkomment. 

Gildbro- 
skolen 

Skolebestyrelsen (SB) kvitterer for det modtagne høringsmateriale. 
 
Skolebestyrelsen på Gildbroskolen har ingen bemærkninger til ændringsforslaget og 
hæfter sig ved, at det i praksis ikke vil have en betydning for den nuværende sammen-
sætning af skolebestyrelsen. 

Vejlebro- 
skolen 

Skolebestyrelsen på Vejlebroskolen tilslutter sig forslaget og tager ændringerne til Sty-
relsesvedtægten til efterretning. 

Strandgårdskolen Skolebestyrelsen på Strandgårdskolen er helt enige i at en ændring styrelsesvedtæg-
ten er 
nødvendig. 
 
Vi vil fortsat arbejde på at få 7 forældrevalgte, men da det er vanskeligt at finde 7 kan-
didater vil det være at foretrække at kunne arbejde med 5 forældrevalgte medlemmer. 

Skolen på  
Ishøjgård 

Skolebestyrelsen har ingen kommentarer. 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Center for Dagtilbud og Uddannelse 


